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فرنوش ارس خانی- شهروند|  هاتف علیمردانی، 
از کارگردانان جوان سال های اخیر سینماست، که با 
وجود حضور اندکش در عرصه فیلمسازی، ژانرهای 
مختلفی را تجربه کرده اس�ت. او بعد از ساخت دو 
فیلم در ژانر کودک )راز دشت تاران و یک فراری از 
بگبو(، به سمت ساخت فیلم هایی رفت که این روزها 
اغلب کارگردانان جوان نسل س�ومی آن را تجربه 
می کنند. دغدغه اجتماعی اگرچه در دو فیلم قبلی 
علیمردانی یعنی »به خاطر هانیه« و »مردن به وقت 
شهریور« به چشم می خورد، اما در فیلم اخیرش به 

شکل بارز و عینی تری اتفاق می افتد.
  

آقای علیمردانی فیلم قبلی ش�ما )م�ردن به وقت 
ش�هریور( ازجمله فیلمهای جش�نواره  سال گذشته 
بود که با انتقادهای بس�یاری مواجه شد. برای ساخت 
»کوچه بی نام« چقدر به انتقادهایی که نس�بت به آن 
فیلم شکل گرفت توجه کردید و به نظرتان این انتقادها 

چقدر موثر بودند؟
به هرحال من از نقاط ضعف و ق��وت »مردن به وقت 
شهریور« درسهایی گرفتم.  س��ال گذشته این فیلم در 
شرایط نامناسبی در جشنواره به نمایش در آمد و اتفاقات 
خوشایندی برای آن در سالن میلاد نیفتاد؛ 4،3 ساعت با 
تأخیر نمایش داده شد و فیلم نسخه دی وی دی اش راف 
کات پخش شد. از این رو تمام این مسائل کمک کردند تا 
این فیلم در  سال گذشته به حقش نرسد. اما امیدوارم در 
اکران عمومی اتفاق خوبی برای این فیلم بیفتد و مردم با 

آن ارتباط برقرار کنند.
چطور شد که برای ساخت »کوچه بی نام« سراغ فضا و 

داستان متفاوت تری نسبت به فیلمهای قبلی تان رفتید؟
متاسفانه در سالهای اخیر معضلی که به شکل طویلی 
در س��ینمای ما رش��د پیدا کرده این است که فیلمها از 
فضای ایرانی و سنتی فاصله گرفته اند؛ یا فضای هالیوودی 
ترکیب دکوپاژهایمان شده یا اغلب مثل فیلمهای قدیمی 
به سمت پرداختن داستان آدم های فقیر و غنی می رویم. 
خط کشی هایمان هم به این ش��کل در آمده که فقیرها 
معمولا در جنوب شهر زندگی میکنند و ثروتمندان نیز 
در شمال شهر. این ساختار باعث شده که تفاوت جنوب 
شهر و شمال ش��هر تنها در فرهنگ، س��نت و مدرنیته 
باشد. من س��عی کردم در این فیلم یک خانواده سنتی 
را در جنوب تهران نش��ان دهم که تفاوتهای فرهنگی و 

فکری شان باعث اصطحکاک هایی در میانشان می شود. 
به نظرتان این نوع زندگی با واقعیت جامعه ما مطابقت 
دارد؟ معمولا فیلمسازان ما جزو معدود کسانی هستند 
که کمتر ش��یوه زندگی در بخش جنوب شهر را لمس و 
درک کرده اند. اگر هم در این نوع فضاها بزرگ ش��ده اند، 
س��ال ها بعد، از آن فاصله گرفتند و زندگی شان را تغییر 
داده اند. با این حال، به نظرم این قش��ر )آدم های جنوب 
شهر(، عمومیت بیش��تری در جامعه دارند و حتی قشر 
بزرگی از ایرانیها نیز هنوز به همین شکل و شیوه زندگی 
می کنند. »کوچه بی نام« هم قصد دارد این مسأله را به 
تصویر بکشد و شاید ویژگی مهم اش- فارغ از نقاط قوت و 
ضعفی که دارد-  این است که یک فیلم کاملا ایرانی است. 
خانه آقا مه��دی در این فیل��م نماد خاص��ی را برای 
مخاطب تداعی میکند؛ نمادی از یک جامعه که آدمهایی 

با تفکرهای مختلف درآن حضور دارند.
هرکدام از شخصیت های داستان نماد یک نوع تفکر و 
عقیده هستند. شاید خانه آقا مهدی یک ایران کوچک 
باشد که در آن قومیتها و فرهنگها و نگاههای مختلفی 

زندگی می کنند. این ویژگی در کشورمان هم وجود دارد. 
با این که همه کشورهای دنیا مردمشان یا تک فرهنگی اند 
یا قومیت هایشان به شکل بدی با هم درگیر هستند، اما 
ایران یک مملکت 72ملتی است که در آن قومیت های 
مختلفی با ادیان و افکار متفاوت زندگی می کنند. دغدغه 
اصلی من هم این بود که این الزامات را به تصویر بکشم. 
برایم مهم اس��ت که اتفاقات جامعه را پ��ردازش کنم و 
شخصیت آدم هایی که این روزها از اصل خود دور شده اند 
و  واژه انسانیت رابه قهقرا کشانده اند، نشان دهم. متاسفم 
که عده ای در گوشه و کنار این کشور، به نام اسلام و دین، 
انواع و اقس��ام کارهای کثیف را انج��ام می دهند و حتی 
گاهی پست تر از حیوان نیز می ش��وند. با این که ما یک 
جامعه به شدت متمدن و با فرهنگی داریم اما گاهی به 
این مسائل توجهی نمی کنیم. شاید اگر تعامل بیشتری 
با هم داشته باش��یم و روی خط تعادل حرکت و از افراط 
و تفریط هایمان کم کنیم، قطعا به این مفاهیم بیش��تر 

نزدیک  می شویم.
باتوجه به نمایش فیلم تان در جش�نواره فجر، 

مخاطب چقدر توانست با فضای فیلم و مفاهیم آن 
ارتباط برقرار کند؟ 

خوشبختانه این فیلم جزو 3 فیلم پرمخاطب جشنواره 
بود و خدا را ش��کر مورد استقبال بی نظیر و لطف بسیار 
مردم و اهالی رسانه قرار گرفت. به نظرم »کوچه بی نام« 
برخلاف فیلم قبلی ام به حقش رسید و امیدوارم در اکران 

عمومی هم با استقبال مواجه شود. 
بازیگران این فیلم نیز همانند کارهای قبلی تان 
از بین ستاره های سینما انتخاب شدند. چطور به 

این ترکیب و رنگ آمیزی رسیدید؟ 
من واقعا به این مسأله فکر نمی کنم که بازیگر فیلم ام 
حتما یک ستاره باشد. در ایران با این که طیف گسترده ای 
از بازیگران در فیلم های مختلف بازی می کنند، اما تعداد 
کمی بازیگ��ر داریم که بتوانند بار یک فیل��م را به دوش 
بکشند. از این رو، فارغ از نقاط قوت و ضعف فیلم هایم در 
تمام این سال ها سعی داشتم با بازیگران توانمند و بزرگی 
کار کنم که کارشان را بلدند. شاید یکی از راز و رمزهای 

دیده شدن کارهایم نیز همین باشد.
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کوچه بی نام فیلمی از  هات��ف علیمردانی در 
خان��ه ای اتفاق می افتد، حوال��ی خیابان دماوند 
و دس��تمایه ای می ش��ود برای نوعی بازشکافی 
فرهنگ��ی و ش��ناخت طبقه س��نتی. ماجرایی 
عاش��قانه بین دختر و پس��ر جوانی که به عنوان 
فامی��ل در یک خانه زندگ��ی می کردند ناگهان 
پرده از راز حاج آقای معتمد و پسری که سال ها 
از خانواده اش پنهان ک��رده برمی دارد. یک قصه 

تکراری که خیلی هم خوب پرداخت نشده.
 به نظر می رسد فیلمساز سعی داشته به زعم 
خودش همه عناصر فیل��م را به واقعیت نزدیک 
کند اما متاسفانه در این راه به ساده ترین کلیشه ها 

راضی شده است.
محدثه دختر جوان فیلم که خیلی هم از نظر 
خانواده خودش سربه راه نیست با بازی اغراق آمیز 
باران کوثری و طراحی لباس نامانوس متاسفانه 
بعضی جاها شبیه به کاریکاتوری از نقش شده. 
محدثه دختری دانش��جو از خانواده ای به شدت 
سنتی است که نمی خواهد ش��بیه نزدیکانش 
باشد و سعی می کند خودش را به طبقه ای دیگر 
پیوند بزند، به سادگی می شد با یک گشت وگذار 
در حوالی همان خیابان دماوند نمونه های واقعی 

را دید و تا این حد بی راه نرفت. 
متاسفانه در قصه پردازی هم به جاهای خوبی 
نمی رسیم جایی که خبر سقوط هواپیما می رسد 
خانواده به جای رفتن ب��ه فرودگاه و چک کردن 

لیس��ت پرواز برای پیدا کردن مسافر خود عازم 
محل سقوط هواپیما می شوند درواقع ساده ترین 
راه حل ها برای باز ش��دن گره به دست فراموشی 
سپرده می ش��وند و زمانی طولانی قصه پا درهوا 

می ماند. 
در طول فیل��م مدام با خ��رده اتفاقاتی مواجه 
می ش��ویم که تاثیری در قصه اصل��ی ندارند و 
انگار فقط می خواهند باش��ند و زمانی را به خود 
اختصاص دهند. مانند افت��ادن بچه ای کوچک 
در چاه و بعد صحیح و سالم بیرون آمدنش بدون 
این که تأثیر این اتفاق را حداقل برای چند دقیقه 

در حال وهوای فیلم احساس کنیم. 
 در پایان هم گره اصلی با یک نامه باز می شود. 
روش��ی غیردراماتی��ک و تکراری. ب��ه جای باز 
ش��دن گره در روند کلی فیلم ب��ا یک مونولوگ 
روبه روییم که قص��ه را برایمان تعریف می کند. 
اما با این همه تلاش نویس��نده و کارگردان در به 
چالش کش��یدن تناقض های فرهنگی و تفاوت 
نگاه نس��ل ها در فضای سنتی قابل تقدیر است، 
فیلم لحظات خوبی را در حوزه بازیگری به همراه 
دارد،   دیالوگ ها روان و تا حدودی جذاب نوشته 
شده و به اجرا درمی آید. بازی رئالیستی فرشته 
صدرعرفای��ی در نق��ش زن و م��ادری مذهبی 
کاملا باورپذیر اس��ت و پانته آ بهرام، امیرآقایی، 
فرهاد اصلانی ه��م مانند همیش��ه قابل قبول 
هستند. ستاره پسیانی شاید به لحاظ سن و سال 
انتخاب مناسبی نباش��د برای بازی کردن نقش 
دختربزرگ خانواده که متاهل اس��ت و بچه دار، 
اما با این حال در ایفای نقشش فیلم را با کاستی 

روبه رو نمی کند. 

محمد  زرین  دست

جش��نواره فیلم فجر، پدیده ای در س��ینمای 
ایران اس��ت که تعمقا در هیچ ج��ای دنیا چنین 
جشنواره ای وجود ندارد. حتی اسکار هم با این که 
تنها جشنواره بین المللی است اما یک فستیوال 
کم دخل وخرجی اس��ت که در یک هتل – بدون 
این که پذیرایی از میهمانان صورت گیرد- برگزار 
می ش��ود و چندی بعد هنرمن��دان روی فرش 
قرمز می ایستند و جلوی هتل حاضر می شوند و 
در همانجا نتایج و برندگان نیز مشخص میشود. 
حتی فستیوال رابرت ردفورد، هنرپیشه مشهور، 
هم در یک سینما برگزار می شود که مردم بابت 
هرچیزی باید پول بپردازند اما جش��نواره فیلم 
فجر جش��نواره بی نظیری اس��ت که هرساله با 
عظمت خاصی در کاخ برج میلاد برگزار می شود. 
این ساختمان با توجه به امکاناتش اصلا در دنیا 
نظیر ندارد. از این رو چنین جشنواره ای با چنین 
عظمت، یک پدیده است. خوشبختانه فیلم هایی 
هم که هر سال در این جشنواره شرکت می کنند، 
 سال به  سال درخشانتر می شوند. امسال فیلم های 
اجتماعی خوبی نیز در جشنواره حضور داشتند. 
»عصر یخبندان« و »من دیه گو مارادونا هستم« 
از جمله فیلمهایی بودند که گوش��ه ای از همین 
اجتماع را نش��ان می دادن��د. فیلم های��ی که از 

پدیده های جشنواره امسال بودند و در سال های 
قبل نیز کمتر شاهد س��اخت چنین فیلم هایی 
بودیم. این فرصت بس��یار مغتنم نی��ز در اختیار 
جش��نواره امس��ال قرار گرفت تا بیش��تر شاهد 
خلاقیت و جوان های خوشفکر بسیاری باشیم. 
اگرچه این فیلم ها به مسائل و مشکلات خانوادگی 
نیز می پرداختند اما برخی از آنها شباهت بسیار 

زیادی به کارهای وودی آلن داشتند.
 فارغ از نکات مثبت جشنواره امسال، به نظرم 
هنوز برخی از عادات تکراری نیز در فیلم ها دیده 
می ش��ود. بعضی از ن��کات که برای��م تعجب آور 
ب��ود، تکرار صحنه ه��ای پرخ��وری و همچنین 
سکانس های رعدوبرق بود. راستش وقتی با این 
صحنه ها مواجه می ش��دم، ناخودآگاه یاد فیلم 
»پدر خوان��ده« می افتادم که در آن فرانس��یس 
کاپولا به علت نوع و وضع زندگی اش مدام در حال 
اسپاگتی خوردن بود- گاهی اوقات استفاده بیش 
از ح��د از این موارد، به افت و سراش��یبی فیلم ها 
کمک می کند و اصلا خوب نیست که در یک فیلم 
این مسیرها تکرار شود. تلویحا در تعداد محدودی 
از فیلم ها نیز شخصیت پردازی ها درست شکل 
نگرفته بود؛ شخصیت ها با فضای داستان ارتباطی 
نداشتند و انگار از سرزمین دیگری آمده بودند. اما 
در عین حال معتقدم که امسال فیلم های خوبی 
در جشنواره حضور داشتند، فیلم هایی که حتی 
در برخی سکانس ها فراموش می کردم که در حال 

فیلم تماشا کردن هستم. 

سید محسن هاشمی مدیر اجرایی ستاد برگزاری 
رای تماش��اگران جش��نواره فیلم فجر تمام مراحل 
جمع آوری آرا مردمی را شفاف و دقیق دانست و تأکید 
کرد احتمالا بهروز افخمی به گذشته خودش استناد 
کرده که از تقلب حرف زده است. او درباره اظهارنظر 
بهروز افخمی درباره اینکه »هر سال در آرای مردمی 
جشنواره تقلب می ش��ود« بیان کرد: »جناب آقای 
افخمی خودش گفته که جزو اساسنامه نویس های 
خانه س��ینما و هیأت عالی رتبه خانه س��ینما بوده  
است. طبیعتا از من که 6 سال است در خانه سینما 
هستم اطلاعات دقیق تر و درست تری دارند. ضمن 

اینکه لازم است بدانید 2 سال اخیر به درخواست دبیر 
جشنواره، خانه سینما مسئولیت رای تماشاگران را 
برعهده گرفت در حالی که در 4 سال گذشته دولت 
دهم، خود جشنواره برگزار کننده این بخش بود. مدیر 
اجرایی ستاد برگزاری رأی تماشاگران سی و سومین 
دوره جشنواره فیلم فجر تصریح کرد: »البته که آقای 
افخمی با سابقه شان از آنچه در ادوار گذشته رخ داده، 
اطلاع بیشتری دارند اما به گواه آنچه در تنظیم آیین 
نامه و الگوریتم ش��مارش آرا اعلان عمومی شده و با 
حضور ناظران منتخب تهیه کنندگان عمل کرده ایم، 

همه چیز روشن و شفاف است.«

گفت وگو با هاتف علیمردانی، کارگردان »کوچه بی نام«

یکفیلمکاملاایرانی

از آمدن رئیس جشنواره تا متهم شدن خانه سینما به تقلب
سی و سومین جشنواره فیلم فجر درحالی تمام شد که 
پس از سال ها محمد سرافراز، رئیس صداوسیما میهمان 
آخرین س��انس جشنواره بود. درواقع س��رافراز با آمدنش 
به کاخ جش��نواره برای نمایشِ فیلمِ »مبارک« س��اخته 
محمدرضا نجفی به حال و هوای سرد جشنواره کمی شور 
و نشاط بخشید و باعث شد تا عکاس��ان دوباره دوربین به 

دست شوند.
 حضور مبارک و رئیس سازمان سینمایی

 در آخرین روز جشنواره
 البته قبل از آمدن سرافراز هم عکاسان دوربین به دست 
بودند؛ اما بیش��تر درحال عکاسی با دوستانشان و گرفتن 
عکس یادگاری به رسمِ هر ساله آخرین روز جشنواره بودند. 
عکس هایی که بیشتر در شبکه های اجتماعی به اشتراک 
گذاشته می شوند و تا سال های سال خاطره فیلم  دیدن های 
رگباری و دسته جمعی را یادآوری می کنند. تشکر از روابط 
عمومی و ستاد خبری جشنواره که در طول جشنواره فیلم 
فجر همکاری زیادی با اهالی رسانه داشتند و فعال بودند 
تا خداحافظی با نگهبانان دمِ در ورودی س��الن نمایش از 
دیگر حاش��یه های جالبِ آخرین روز جشنواره فیلم فجر 

بود. به همین دلیل به نظر می آمد سانس آخر جشنواره با 
عدم استقبال روبه رو شود، به خصوص که فیلم »مبارک« 
تجربه جدیدی در تلفیق انیمیشن و فیلم بود که در بخش 
خارج از مسابقه قرار داشت. اما سالن نمایش به اندازه قابل 
قبولی پُر شد و حضور سرافراز و همراهانش هم به آن شور 
و نشاط دیگری بخش��ید. البته مخاطبان از سالن نمایش 
راضی بیرون نیامدند چون علاوه بر این که همه صحنه های 
انیمیشن آماده نبودند و تماش��اگران مجبور شدند چند 
صحنه خام را تماشا کنند، فیلمنامه »مبارک« هم تعریف 
چندانی نداشت. نجفی درباره این که چرا فیلم اش را درباره 
مبارک ساخته هم در نشس��ت خبری فیلم به درگذشت 
سعدی افش��ار اش��اره کرد و گفت: »من علاقه زیادی به 
شخصیت مبارک داشتم و زمانی که آقای افشار فوت کرد 
دیدم شخصیت مبارک دوباره می تواند شادی و نشاط را به 

خانه ها   برگرداند.«
از آرزوی ساختن فیلم دفاع مقدسی تا روباه 

فیلم »قلعه رودخان« که همانند فیل��م »قول« برگزیده 
جشنواره فیلم کودک امسال بود هم قبل از فیلم»مبارک« 
به نمای��ش در آمد و با تش��ویق تماش��اگران روبه رو ش��د. 

غلامرضا رمضانی، کارگ��ردان این فیلم درب��اره این که چرا 
به سراغ کار کودک و نوجوان رفته است، توضیح داد: »برای 
ساخت این فیلم نیز مطالعه و مشاوره های زیادی در زمینه 
کودک انجام دادم و همچنین به دلیل داش��تن یک نوجوان 
در خانه ام با روحیات نوجوانان نیز آشنا هستم. نهایتا تلاش 
کردم فیلمی بس��ازم که یک نوجوان امروزی احساس نکند 
که شخصیت های این فیلم را نمی شناسد و برایش ملموس 
نیس��ت ضمن این که من در چهار س��ال اخیر دو تله فیلم با 
نوجوان ها س��اخته ام که در هر فیلم دو، سه ماه با آنها درگیر 
بودم بنابراین ش��ناخت خوبی از آنها پیدا ک��ردم.« اما فیلم 
»چاقی« اولین ساخته بلند راما قویدل که با بازی علی مصفا، 
حمید فرخ نژاد، لادن مستوفی و مهسا کرامتی همراه بود، با 
اظهارنظر جالب حمید آخوندی، تهیه کننده این فیلم آغاز 
ش��د: »آرزوی من این اس��ت که در حوزه دفاع مقدس فیلم 
بسازم که ارادت بسیاری به این حوزه دارم اما به نظر می رسد 
که در زمینه کارهای دفاع مقدس بیشتر شعار داده می شود 
و با این ش��عارها یک مغازه دو نب��ش زده ام اما اتقاق مثبتی 
در این س��ازمان عریض و طویل رخ نمی دهد.« اظهارات این 
تهیه کنن��ده در کنارِ صحبت های جنجال��ی بهروز افخمی 

که با فیلم »روباه« در اولین س��انس از آخرین روز جشنواره 
حضور داشت، نگذاش��ت پرونده این جشنواره بدون حاشیه 
به اتمام برسد. افخمی درباره این که فیلمش در آراي مردمی 
حذف شد، بیان کرد: »واقعیت این است که خانه سینما در 
اعلام آرای مردمی سابقه طولانی در تقلب دارد و حذف این 
فیلم از لیست این آرا گواه این ادعا است.« محمد پیرهادی، 
تهیه کننده این فیلم هم در ادامه با اشاره به حذف این فیلم 
در آرای مردم��ی توضیح داد: »خانه س��ینما مدعی بود که 
براساس آئین نامه این حذف صورت گرفته و دلیل آن را هم 
دیر رسیدن فیلم به جشنواره و قرار دادن این فیلم در روزهای 
میانی جدول برنامه های جشنواره عنوان کرد، اما واقعیت این 
است که فیلم ما برای نمایش حاضر بود و قرار بود بعد از این که 
فیلم »محمد رسول الله« به مراسم افتتاحیه جشنواره نرسید، 
این فیلم جایگزین شود. بنابراین فیلم ما از ابتدا آماده بود.« و 
ادامه داد که: »به نظر من ح��ذف آراي این فیلم و آثار برخی 

دیگر از همکارانم از آراي مردمی، بی تدبیری بوده است.«
بالاخره پرونده سی و سومین دوره جشنواره فیلم فجر با 
آمدن باران و نورافشانی به مناسبت سالروز انقلاب اسلامی 

در محوطه برج میلاد به پایان رسید. 

جشنواره   از نگاه دوربین

نتایج آرای مردمی روز آخر اعلام شد 

»رخدیوانه«درصدرگیشهفجر
استقبالاز»رخدیوانه«

و»عصریخبندان«درکوروش
اظهارنظربارانکوثری
دربارهجشنوارهفیلمفجر

طب��ق اعلام س��تاد آرای مردمی جش��نواره  فیلم فجر با ش��مارش 
66707 رأی تماش��اگران از 312 نوبت نمایش تا روز نهم جش��نواره 
به ترتیب فیلم های »رخ دیوانه« به کارگردانی ابوالحس��ن داوودی با 
میانگین امتیاز 3.17 فیل��م »عصر یخبندان« به کارگردانی مصطفی 
کیایی ب��ا میانگین امتیاز 3.09 و فیلم »کوچه بی ن��ام« به کارگردانی  
هاتف علیمردانی با میانگین امتی��از 2.98 تا این تاریخ به ترتیب رتبه  
اول تا سوم را به خود اختصاص داده اند. »رخ دیوانه« از جمله فیلم های 
خوش ساخت جشنواره امس��ال بود که با کنار زدن »عصر یخبندان« 

توانست رتبه اول آرای مردمی را به دست آورد.

 دو فیلم س��ینمایی»رخ دیوان��ه« ب��ه کارگردانی ابوالحس��ن داوودی و 
»عصر یخبندان« ساخته مصطفی کیایی ش��امگاه 20بهمن در مجتمع 
سینمایی کوروش به سانس فوق العاده رسید. براساس این گزارش فیلم »رخ 
دیوانه« ساخته داوودی طبق جدول برنامه ریزی در دو سانس 14 و 19 در 
پردیس کورش به نمایش درآمد اما به دلیل استقبال مردم، »رخ دیوانه« بار 
دیگر ساعت 23 در سالن »گراند سینما« به صورت فوق العاده روی پرده رفت. 
همچنین فیلم »عصر یخبندان« آخرین اثر کیایی نیز رأس ساعت 19:30 
اکران شد اما پس از تقاضای مخاطبان این فیلم نیز در ساعت 24 در سالن 

»فاروس« مجتمع کورش در یک سانس فوق العاده به اکران رسید.

باران کوثری که در جش��نواره سی وسوم فیلم فجر با دو فیلم »کوچه 
بی نام« و »خانه دختر« در بخش سودای سیمرغ و »جامه دران« در بخش 
نگاه نو حضور داشت و نامش در میان نامزدهای دریافت سیمرغ بازیگری 
زن هم دیده می ش��ود، در یکی از نشست های فیلم خود، جشنواره  سال 
گذشته را به دلیل توقیف شدن فیلم هایش، تلخ دانسته بود. باران کوثری 
با تأکید بر این که باید در سینما مس��ائلی که در جامعه هست بروز داده 
شود، گفت:  مسئولان سینمایی نمی توانند از سینما بخواهند که امید را 
ترویج کند. امید باید در جامعه وجود داشته باشد تا سینماگر بتواند آن را 

نشان دهد.

باران کوثری در نشست فیلم  جامه درانعوامل  فیلم روباه در مراسم استقبال قبل از نمایش فیلم
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